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SE-BRM.0012.4.6.2024             PROJEKT  

 

 

PROTOKÓŁ Z POSIEDZENIA 

KOMISJI EDUKACJI, KULTURY i POLITYKI SPOŁECZNEJ RMiG KÓRNIK 

z dnia 20 sierpnia 2024 roku 

 

Posiedzenie Komisji Edukacji, Kultury i Polityki Społecznej Rady Miasta i Gminy 

Kórnik odbyło się 20 sierpnia 2024 roku, w godzinach 11.00 – 11.56 w sali posiedzeń 

Rady Miasta i Gminy Kórnik w ratuszu bnińskim. W spotkaniu uczestniczyło 6 

członków Komisji. 

Obecni: 

1. Michał Buchwald 

2. Wojciech Fieduk 

3. Jarosław Janowski 

4. Iwona Kosmalska 

5. Marta Kowalczyk 

6. Adam Lewandowski 

7. Dorota Łuczak 

8. Robert Maliński 

9. Magdalena Pawlaczyk 

10. Danuta Paluszkiewicz  

 

W spotkaniu uczestniczyli także: wiceburmistrz Sebastian Wlazły, kierownik Wydziału 

Oświaty i Polityki Społecznej Aneta Weber oraz mieszkaniec MiG Kórnik. 

 

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad. 

Przewodnicząca Komisji Danuta Paluszkiewicz otworzyła posiedzenie i powitała 

zebranych. Komisja miała kworum i mogła podejmować prawomocne decyzje. 

Przypomniała, że obradujących obowiązują zapisy Klauzuli informacyjnej w związku 

z rejestracją nagrań komisji Rady Miasta i Gminy Kórnik (dokument załączony do 

protokołu).  

Porządek obrad przedstawiał się następująco: 
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1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

3. Zapoznanie się z pismami mieszkańca w sprawie funkcjonowania Wake Park 

Kórnik. 

4. Sprawy bieżące, wolne głosy i wnioski. 

a) zapoznanie się z „Analizą zagrożeń na obszarach Kórnickiego Centrum Rekreacji i 

Sportu OAZA”. 

5. Zakończenie posiedzenia. 

Głosowano w sprawie 

przyjęcia porządku obrad. 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne 

ZA (6) 

Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Adam Lewandowski, Dorota 

Łuczak, Danuta Paluszkiewicz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (4) 

Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Robert Maliński, Magdalena Pawlaczyk 

 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

Nie zgłoszono uwag do projektu protokołu z dnia 18.06.2024r. (załącznik do 

protokołu). 

Głosowano w sprawie 

Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne 

ZA (6) 

Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Adam Lewandowski, Dorota 

Łuczak, Danuta Paluszkiewicz 

PRZECIW (0) 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (4) 

Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Robert Maliński, Magdalena Pawlaczyk 

 

3. Zapoznanie się z pismami mieszkańca w sprawie funkcjonowania Wake Park 

Kórnik. 

Wysłuchano mieszkańca, który przybył na posiedzenie Komisji i poinformował, że 

wystosował w dniu 04.07.2024r. pismo do burmistrza MiG oraz dyrektora 

Regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej w Poznaniu, w sprawie funkcjonowania 

wyciągu linowego nart wodnych na Jeziorze Kórnickim. Pisma stanowią załączniki do 

protokołu. Zapoznano się również z odpowiedzią w tej sprawie Urzędu MiG z dnia 

31.07.2024r. (załącznik do protokołu). Mieszkaniec poinformował o swoich obawach 

dotyczących zagrożenia bezpieczeństwa użytkowników jeziora w pobliżu 

funkcjonowania nart wodnych. Wskazał na potrzebę wydzielenia/zaznaczenia w 

widoczny sposób miejsca, w którym część jeziora jest wyłączona z użytkowania ze 

względu na funkcjonowanie Wake Parku oraz wyraźnego wskazania, czy obszar 

Wake Parku jest wyłączony z żeglugi przez całą dobę, czy w konkretne godziny. 

Zauważył, że regulamin funkcjonowania powinien zostać wywieszony w punkcie 

obsługi. Podkreślił, że nie ma nic przeciwko funkcjonowaniu Wake Parku, nie chodzi 

mu o jego likwidację. Zależy mu na jego funkcjonowaniu zgodnie z przepisami i 

zachowanym bezpieczeństwem dla zdrowia i życia ludzi. Mieszkaniec poinformował 

również o piśmie, które w omawianej sprawie wystosował do Wód Polskich oraz o 

otrzymanej odpowiedzi.  

Radny Jarosław Janowski wskazał, że podziela zdanie mieszkańca i podziękował za 

jego głos. Stwierdził, że powinno być zapewnione bezpieczeństwo użytkowników 

wody. Sprawa powinna zostać rozstrzygnięta na poziomie właściciela akwenu. 

Wskazał, że oczekuje rozwiązania sytuacji oraz pilnych działań – monitów ze strony 

Urzędu MiG. Zauważył, że teren powinien zostać otoczony np. liną pływającą. 

Wiceburmistrz Sebastian Wlazły omówił pismo wystosowane przez Urząd MiG 

(załącznik do protokołu) i poinformował o dwóch wydanych decyzjach z 2017 i 2018 

roku przez Wody Polskie i Powiatowy Inspektorat Nadzoru Budowlanego na 

podstawie których zamierzenie budowlane zostało zrealizowane. Poinformował 

również, że rozmawiał  m.in. w tej sprawie z Inspektorem Nadzoru Budowlanego. 
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Radny Adam Lewandowski podziękował mieszkańcowi za podjęte interwencje.  

Przewodnicząca Komisji poinformowała, że będzie monitować w Urzędzie MiG  w tej 

sprawie.  

 

4. Sprawy bieżące, wolne głosy i wnioski. 

a) zapoznanie się z „Analizą zagrożeń na obszarach Kórnickiego Centrum Rekreacji i 

Sportu OAZA”. 

Zapoznano się z „Analizą zagrożeń na obszarach Kórnickiego Centrum Rekreacji i 

Sportu OAZA”, dokument stanowi załącznik do protokołu.  

 

Wolne głosy i wnioski 

Dyskutowano o możliwości zmiany godziny rozpoczęcia Komisji EKiPS.  

Radny Adam Lewandowski zapytał o wyniki pracy Komisji Nagród dla wybitnie 

uzdolnionych uczniów kończących naukę w szkołach na terenie Miasta i Gminy 

Kórnik oraz o przygotowanie szkół do roku szkolnego 2024/2025. 

Kierownik Aneta Weber poinformowała, że 13.08.2024r. odbyło się posiedzenie 

Komisji Nagród. Wpłynęło do Urzędu MiG 10 wniosków dotyczących 10 uczniów, w 

tym: 

- SP nr 1 w Kórniku 3 uczniów, 

- SP nr 2 w Kórniku 1 uczeń,  

- SP w Kamionkach 4 uczniów,  

- SP w Szczodrzykowie 2 uczniów. 

Nagrody przyznano 9 uczniom. 

 

Następnie wskazała, że przez cały okres wakacji trwały intensywne prace 

przygotowawcze w szkołach do roku szkolnego. Poinformowała o liczbie oddziałów i 

uczniów w nowym roku szkolnym oraz remontach w danych placówkach 

oświatowych: 

- SP Robakowo 20 oddziałów, 427 uczniów, trwają prace nad budową boisk 

wielofunkcyjnych,  

- SP 2 Kórnik-Bnin 32 oddziały, 729 uczniów, bieżące malowanie klas, 

- SP 1 Kórnik 34 oddziały, 815 uczniów, remont świetlicy i sali lekcyjnej, usunięto 

ścianę działową na korytarzu.  

- SP Szczodrzykowo 22 oddziały, 508 uczniów, bieżące malowanie sal i korytarzy, 
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- SP Radzewo 20 oddziałów, 421 uczniów, bieżące malowanie sal, 

- SP Kamionki 48 oddziałów, 1038 uczniów, remont w kuchni i wymiana pieca, 

- przedszkole Kamionki 420 dzieci, bieżące remonty, malowanie sal, 

- przedszkole nr 2 Kórnik-Bnin 140 dzieci, 1 oddział specjalny dla 5 dzieci, 

- przedszkole nr 1 Kórnik 174 dzieci, montaż klimatyzatorów, polimeryzacja podług, 

bieżące malowanie ścian. 

- przedszkole Szczodrzykowo 175 dzieci, montaż klimatyzacji, polimeryzacja podług, 

bieżące malowanie ścian. Odbyła się rekrutacja do oddziału specjalnego, jednak nie 

został on utworzony ze względu na brak chętnych. 

W szkołach podstawowych nastąpił wzrost o ponad 450 uczniów tj. blisko 20 

oddziałów w porównaniu do zeszłego roku szkolnego.  

 

Radny Michał Buchwald zauważył, że ze względu na wzrost uczniów należy 

pomyśleć o rozbudowie szkoły w Radzewie. Zaproponował przeanalizowanie 

możliwości wykonania długoterminowego planu rozbudowy szkół i analizy potrzeb.  

Radny Adam Lewandowski ponowił wniosek o budowę szkoły w Kórniku-Bninie. 

Wiceburmistrz Sebastian Wlazły poinformował, że koncepcja już została 

opracowana. Przygotowywany jest konkurs na zaprojektowanie budynku szkoły.  

 

5. Zakończenie posiedzenia. 

Przewodnicząca Danuta Paluszkiewicz zakończyła posiedzenie Komisji Edukacji, 

Kultury i Polityki Społecznej. 

 

  Przewodnicząca Komisji 

 

 /-/ Danuta Paluszkiewicz 

Protokołowała: Joanna Grzegorowska 


